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中風是一種急性腦血管疾病, 長據著香港人的第三號或第四號殺手的地

位。中風除了可以奪去性命, 更可以導至身體、語言、性格和精神上的殘

障。 中風者的生命能否得以維持, 能否將傷殘的程度減到最低, 從而得到

最佳的康復, 取決於我們能否適時的辯別中風問題的出現, 而將患者及時

送往醫院, 和接受適當的緊急治療。這個講座, 將會教導大家如何辯別中

風的情況, 施行簡單而有效的檢查來發現中風的出現, 令急性中風者的生

命和機能, 得到最大的保障。  

(本講座內容以美國心臟協會和美國中風協會的高級中風生命支援課程為

藍本) 

講者: 馮偉業物理治療師      
日期: 二零一零年三月十一日（星期四） 
時間: 晚上七時至八時半 
地點: 德輔道中 20 號德成大廈 508 室 

語言: 中文  免費參加 

 
Stroke is a life threatening emergency cerebral vascular problem.  It has 
always been the No. 3 or 4 killer in Hong Kong and the No. 1 cause of 
physical and speech disabilities.  Timely management and transportation to 
the hospital is the most important factor to save life and prevent disability of 
the stroke patient.  This lecture aims at introducing simple and effective 
screening tests for the recognition of acute stroke, thereby improving the 
outcome of life support and disability rehabilitation of the stroke patient.   
(This lecture is based on the Advanced Stroke Life Support curriculum of the 
American Heart Association and the American Stroke Assciation) 
 
Speaker:  Mr. Kerry Fung, Registered Physiotherapist 
Date:  11th March, 2010 (Thursday) 
Venue:   Rm 508, Takshing Hse., 20 Des Voeux Rd. Central 
Language: Cantonese  Free Admission. 
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